The 3rd “Silk Road & Young Dreams” Application Form

 “第三届丝路青年梦想汇”报名表
	Name 

姓名
	

	Gender

性别
	

	Date of birth

出生日期
	

	Nationality

国籍
	

	Residence 

现居住地
	

	Occupation

职业
	

	Organization/Company/Institute

组织/公司/机构
	

	Department/Industry/Area of Expertise/Major

部门/行业/专业领域
(Please describe 请详述)
	

	Passport No.(foreigners only)

护照号（外国人填写）
	

	ID No.(Chinese only)

身份证号（中国人填写）
	

	Copy of Passport
证件有效复印件
	

	Contact Information 

联系方式
	电话Phone Number：

邮箱E-mail：
微信Wechat：

	Participant in previous events

是否为往届活动参赛者
	[image: image1.jpg]


是Yes                 否No


	Speech Competition 演讲比赛

	Topic

演讲主题
	(In line with the “Health” theme of the event, the participants can deliver a speech on the youth’s understanding, researches, observation, and suggestions regarding the Healthy Silk Road. )

（以“健康”为主题，从青年人的视角阐述对健康丝绸之路的理解、研究、观察和建议。）

	Language
演讲语言
	中文         English

	Outline

演讲大纲
	(No more than 200 words)

（不超过200字）



	Music Competition 音乐比赛

	Performance Form

参赛形式 
	Singing唱歌       Instrument乐器

	Name of Music Piece
作品名称
	

	Original song or adaptation
是否为原创/改编的作品
	原创作品 It's original
改编作品,改编自 
It's adapted from

不是 No

	Introduction

作品简介
	(200 words or less)

（不超过200字）


	Video/

Recording Link

作品链接
	(We recommend you to attach the video or recording of your music piece to the registration form rather than send links to us.) 

（我们建议您直接将音乐作品作为报名邮件附件发送）


	Photography Competition 摄影比赛

	
	Single photo单图       Group photos组图

	Name of Work

作品名称
	

	Introduction

作品简介 
	(20-50 words)

(20-50 字)

	Photographs

作品
	(Please attach your photographs here or attached them to the application e-mail.)
（摄影作品也可作为报名邮件附件发送）


	Sand Painting Competition 沙画比赛

	I am the young staff member who was involved in fighting against the epidemic

Yes          No

我   是/   不是为参与本次抗击疫情的相关工作人员

	Name of Work

作品名称
	

	Introduction

作品简介
	(20-50 words)

(20-50 字)

	Sand Painting Entry Upload

作品上传
	(We recommend you to attach the video to the registration form and send email to: sdb_sandpainting@163.com) 

（我们建议您直接将参赛作品作为报名邮件附件发送至：sdb_sandpainting@163.com）



第三届“丝路青年梦想汇”雕塑作品征集报名登记表
	编号：                                              （此项由大赛组委会填写）

	姓名
	
	性别
	
	民族
	
	职称
	
	本人近照

（请将照片电子版文件单独附到邮件资料中）

	作品

名称
	
	

	材质
	
	设计尺寸（CM）
	
	

	雕塑设计主题
	
	

	证件类型（请选择）  □身份证   □护照   □军官证   □其他：

号码：
	

	国籍
	城市
	电子邮件

	通讯地址及邮政编码

	电话（包括国家和城市区号）
	传真（包括国家和城市区号）

	作品创意说明（200字内）



	放大加工工艺要求、相关数据和落成环境要求：



	个人简历

内容要求：出生年月、学历、现工作所在地以及10条以内艺术活动信息

（请将按要求整理过的简历电子版单独附到报名邮件资料中）



	我承诺：我已阅读、理解并接受第三届“丝路青年梦想汇”雕塑作品征集活动中的相关规则要求，并保证所填事项属实。

签    名：

填报日期：


（请仔细认真填写登记表，不得漏项。此表可下载、复制）

Registration Form for The 3rd “Silk Road & Young Dreams” Sculpture Contest
	No.:                   (to be filled in by the Organizing Committee of the Contest)

	Name
	Gender
	Ethnicity
	Professional title
	Photo

(Please separately attach the electronic photo to the email)

	Name of work


	
	

	Material
	
	Design size (CM)
	
	

	Theme of sculpture design
	
	

	Type of certificate (please choose)  □ Identity card □ Passport □ Certificate of officer □ Others:      
No. of certificate: 
	

	Nationality
	City
	Email

	Mailing address and postal code

	Telephone (country and city code)
	Fax (country and city code)

	Description of creativity of the work (less than 200 words)

	Requirements on the amplification processing technique, relevant data and the completion environment: 

	Resume

Requirements on contents: date of birth, education background, current place of work, and information on less than 10 artistic activities.

(Please separately attach the electronic resume that has been prepared in accordance with the requirements to the email for registration)



	I promise that I have read, understood and accepted relevant rules of and requirements on the Call for Entries for the 3rd “Silk Road & Young Dreams” Sculpture Contest, and pledge that the information that I have filled in is true. 

Signature: 

Date: 


 (Please fill in this form carefully and completely. This form can be downloaded and copied.)

Contact us联系我们


Please scan the above QR code to follow our Wechat Public platform 

To check the latest information about the event

扫描上方二维码关注“丝路青年梦想汇”公众号

查看最新比赛资讯

E-mail： silkroadyouth@163.com
BiliBili：https://space.bilibili.com/504673578
Facebook：https://www.facebook.com/SilkRoadYoungDreams/
Tel.：8610-52078100  Fax： 8610-52078105

Address：1705#, Van Palace West Tower, No.1 Jinghuananjie, Beijing 100020, CHINA

地址：中国北京市朝阳区景华南街1号旺座中心西塔1705
